
Møteinnkalling Møtesekretariat: Anna Eick Heide

Til: Styremedlemmene (styret 2024)

Om: INNKALLING TIL Styremøte mandag 26. februar 2024

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: LY14

Signatur: Leder Erudio; Embla Vegard Aurmo /sign./

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir skriftlig beskjed om fravær til leder.
Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Embla Vegard Aurmo, Lea Rirsch, Elias Molden, Jostein Langørgen, Ine Larsen, Oline
Strømsnes, Nora Moen Hagen, Julie Hekkelstrand, Anna Eick Heide, Nora Noelle Schlytter, Ingeborg
Jørgensen

Ikke tilstede: Stian Norrud Busch

SAKSLISTE

40/24 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjent

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjent

41/24 Leder

Innsjekk v/Alle

- Vinterferie var chill.

Skilsmissefest v/Embla



- Erudio og Delta er skilt og i den anledning skal vi ha en fest hvor vi stadfester det og

festen må planlegges. Vi håper på å få med realfagskjelleren. Mulig lokasjon blir R1

på Gløshaugen, men dato er ikke funnet enda. Hvem vi skal invitere og hvordan vi

skal gjøre det, diskuteres.

Stand for jubkom v/Embla

- Sist møte ble vi enig om å promotere opptaket for Jub-kom neste uke, dermed trenger

vi en stand. Dette blir mandag 04.03 fra 10-14 og slår det sammen med kakemandag.

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Fremover er det en del ball og revyer, samt lanseringsfesten av Knølleshow revy og

ball og knølleshow. I tillegg kommer bachelorskriving litt på siden.

42/24 Nestleder

Kontorvakter v/Anna

- Til nå blir de fleste kontorvakter fylt opp, men man må bli flinkere til å skrive seg opp

som kontorvakter når man kan, det gjelder også nestkom. Hvis man ikke kan komme,

har glemt å bake eller har tatt feil av tiden, send heller en melding litt for seint enn

ikke å gi beskjed.

Oppdatering av tiden fremover v/Anna

- Fremover er det ball, knølleshow og konsert som er på planen.

43/24 Økonomiansvarlig

Knølle v/Ingeborg

- Ingeborg bestiller Knølle i str L.

Oppdatering av tiden fremover v/Ingeborg

- På kurs med SIT har de lagt frem at de ønsker noe kreativt i søknaden, dette skal bli

fikset.

44/24 Arrangementsansvarlig

Status på arrangementer v/Lea



- Etter York er møter med Arrkom oppe og går.

Silent Disco v/Lea

- Det var ikke mulig å bytte dato, så SALT har booket 12. april og i spørsmålet om vi

fortsatt var interessert åpnet det seg for at vi skulle ta imot noen få billetter. Lea skal

forhøre seg om pris.

Åre v/Lea

- Det jobbes for å få samme avtale som i år til Åre 2025. Det virker som folk var

fornøyd med oppsett, pris og dato ifh. til Åre i år, derfor er det fint å kunne overføre

dette til neste års tur.

Oppdatering av tiden fremover v/Lea

- Avtalen for leie av lokale til immeballet har blitt signert. Nå skal det søkes spons til

ballet. Planleggingen av påskelekene med Spanskrøret går på skinner, det blir 16.

mars. I tillegg var Spanskrøret interessert i et “lektorbord” med Erudio, dette er noe

som må ses nærmere på. Beermile ser ut til å bli 27. april. Arrkom blir med på stand

med Nestkom 19.03, da påskeeggjakten er på samme dag. Neste møte blir tirsdag

27.02.

45/24 Faddersjefer

Økonomisk støtte til studentfrivilligheten ? frist 1.mars - forvirret

- Diskutert over v/økonomiansvarlig. Kom frem til at fristen ikke var 1. mars og at det

ville komme frem under møte med HF og SU på onsdag 28.02.

Oppdatering av tiden fremover v/Nora og Ine

- Lykkepromille har sendt mail om seminar 16.april og begge har meldt seg på. Ine og

Nora luftet tanken om inn/ut-fest med gamle/nye fadderkom, dette skal bli planlagt

grundigere. Neste møte med fadderkom blir onsdag 28.02 der ulike arbeidsoppgaver

skal bli fordelt.

46/24 Sosialansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Julie



- Fremover blir det ulike arrangementer som strikkekveld og påskekos osv fremover.

47/24 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Elias

- Det blir hybridquiz med Spanskrøret 14. mars, og det er stemning for et styrelag.

Støtte fra FUL til Rosa Kompetanse seminaret har blitt innvilget. Samarbeidet med

Olavstorget skal Elias se nærmere på.

48/24 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Jostein

- Fotballcupen i helga var bra, der begge lag kom seg til kvartfinalen.

49/24 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Nora

- Sist møte med redaksjonen ble avlyste forrige gang, men skal ha et neste uke. Støtte

fra FUL er innvilget. Ellers er det stor entusiasme for lanseringsfesten til Knølleshow.

50/24 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Oline

- Skriften på promoen til koret burde endres, det kom inn en del spørsmål som kunne

vært oppklart ved tekstendring. Ellers ingenting å komme med.

51/24 Grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

52/24 Eventuelt

Styregenser v/Julie

- Saken har ikke kommet noe lengre enn sist. Forhåpentligvis burde de være klare før

sommeren, hvertfall før fadderuka.

Møteplan v/alle



- Det var et effektivt møte.

Møteevaluering v/alle

- Det er fint å ha en fast møtedag å forholde seg til, dette blir torsdager. Neste møte blir

torsdag 14.03 kl. 15.30 på Dragvoll.

Møte hevet: 19.20.


